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Norg-8apr2025 
 

 
LEZINGENSERIE DEEL 2-2 VAN 30 MAART 2025 NORG 

 
Vanaf Na de pauzeminuut 59:50 tot einde  

 
CONTACT VIA JE EIGEN BEWUSTZIJN                                                                                                   

Er zijn zeer grote redenen waarom koninklijke rassen en ik bedoel daarmee 
menselijke beschavingen maar ook andere beschavingen die de vrije wil van een 

realiteit, een wezen, volledig, volledig respecteren. Dus geen systemen, geen 
aansturingen, niks, helemaal niks. Er is een reden waarom, er is een reden voor 

waarom finale koninklijke rassen, dus helemaal vrij, waarom zij zich niet openlijk 
laten zien aan de mensheid. En ik zal je vertellen waarom ze dat niet doen. Ik ben 

zelf één van hen en jij overigens ook maar ik kan niet over jou spreken. Zij doen 

dat niet omdat, om hier te komen in deze werkelijkheid reizen zij niet met hun 
voertuigen door dimensies heen. Zoals wij geleerd krijgen dat ze van anderen 

planeten komen of andere sterrenstelsels. De koninklijke rassen die onsterfelijk 
zijn, die uit de koningsrijk relaties komen van het LEVEN, is de hoofdambassade 

van alles. Die doen dat niet omdat ze alleen in jouw werkelijkheid kunnen komen 
via jouw bewustzijn.  

 
Omdat het universum -wat wij als zodanig zien als het universum- is jouw 

bewustzijn.  
 

En om dat wel te laten plaatsvinden zul je dus aan je eigen bewustzijn moeten 
gaan werken. Je moet dus terughalen wie je werkelijk bent in je aller diepste 

gevoel:  

• Je gemoed moet terugkomen 

• Je eigen autoriteit als wezen moet weer terugkomen 

• Je Schepper-Kracht moet gewoon weer terugkomen vanuit jezelf 

• Je eigen vrijheden in het voelen, in eigen denken moet weer terugkomen 

• Je eigen handelen moet weer helemaal terugkomen 

• Alles moet weer helemaal open.  

Daarmee hersteld de kosmische voorwaarde waarin je leeft verandert, waardoor zij 

contact kunnen opnemen en bij jou kunnen komen. Zo heb ik ook contact. Ik heb 
contact via mijn eigen bewustzijn.  

Ze stappen dus elders in, maken contact met mijn bewustzijn, om 
vervolgens in deze werkelijkheid hier te verschijnen. 

 
REIZEN NAAR ANDERE OMGEVING OM HEN DAAR TE ONTMOETEN                                         

Dus het is heel goed als je dat weer kunt, om uit de Aarde weg te gaan, eerst te 
reizen naar een andere omgeving en ze daar te ontmoeten. Dit is één van de 

redenen waarom zij er niet zijn. Die anderen beschavingen die dat dus zonder 
toestemming doen, die gewoon binnenkomen in deze dimensie, in deze 

werkelijkheid, die allemaal verschillende agenda’s hebben - en dat hoeven niet 
allemaal per se hele negatieve agenda’s te zijn - dat kunnen ook rassen zijn die iets 
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van ons nodig hebben. Die ook weten wie wij zijn. Dat ze zelfs weten, dat zijn de 
Koninklijken, wij de Mensheid, maar zij weten het zelf niet. Maar we hebben dingen 

van hen nodig want in onze wereld zijn dingen gebeurd en dat is helemaal uit de 
hand gelopen. Wij kunnen het hen niet vragen want wij zijn binnengedrongen 

en wij hebben de Vrije Wil geschonden.  
Dus eigenlijk wij onderhouden zelfs de staat van hun bewustzijn. Dus het zit 

allemaal best complex in elkaar. 
Maar hoe dan ook, dat hele buitenaardse onderwerp en ook de Oorsprong om 

daarnaar terug te gaan, daar gaan we nu dan zo maar op inzetten. Valt en staat bij 
of jij werkelijk bereidwillig bent om het allerbeste en het meest echte, en het enige 

echte, zuivere en pure uit jezelf tevoorschijn te halen! Dat betekent: dat als er 
1000 mensen zijn en met 999 mensen heb je daar goede gedachten over en er zit 

er één tussen - ik ga het heel zwart-wit neerleggen - en er zit er één tussen waar je 
niet een goede gedachte over hebt - je hoeft niet per se met die persoon samen te 

gaan zitten knuffelen onder een boom - maar als er één persoon tussen zit waar jij 

je bewustzijn verfrommelt, vervormt naar toe stuurt, door iets kwaadaardigs of iets 
onaardigs, of iets beschadigend(s) over die ander te denken, je stuurt dat 

daarheen, op dat moment is jouw bewustzijn al niet origineel. En dan lijkt het net 
of ik de lat dan heel hoog leg maar dat is niet zo.  

 
Wij kunnen namelijk zeker 10 seconden van iedereen houden. En in die 10 

seconden kunnen we het doen. 
 

Dus ik wil daarmee de lat even hoog leggen om pay attention te brengen in wat wij, 
wie wij zijn, hoe we denken, ben ik in staat om iets…hè, ik ken ook wel mensen die 

ik heel vreemd vind en die mensen vinden mij waarschijnlijk nog veel vreemder. 
Maar ik ken ook mensen die ik heel vreemd vind, maar met die vreemdheid bedoel 

ik fantastisch. Ik begrijp er helemaal niks van dat jij die dingen zo op die manier 
doet, maar wat mooi hè, wat ben jij puur! Het is gewoon een grote eer om je in 

mijn leven te mogen ervaren. Wat heb jij een mooi gezicht en wat ben je echt, dat 

is zoiets, dat kun je voelen, dat je hartelijkheid naar een ander toestuurt. Maar je 
kunt ook daarbij denken ik zou het op die manier niet doen. Ik zou het op die 

manier niet doen maar ik hoef jou niet corrigerende gedachten te sturen. Dat hoef 
ik helemaal niet. Jij doet het gewoon op die manier om jouw redenen. En daar ben 

ik ook niet voor verantwoordelijk maar ik zie het wel. En dat is gewoon goed, dat ik 
dat zie en dat wordt ook gezien. En ik zie alles. Dat mag je allemaal ervaren. Dat is 

ook wat je moet ervaren. 
 

ER ZIT EEN BESCHADING EN EEN COLLECTIEVE PIJN IN ONS BEWUSTZIJN                                 
Maar wat ik ermee bedoel is dat de lat even hoog gelegd wordt dat je niet eventjes, 

ja, denkt dat je je kosmische achtergrond, dus eigenlijk je echte bewustzijn van 
jezelf opschoont. Er is namelijk iets gebeurd waardoor we beschadigd zijn geraakt. 

Er zitten beschadigingen in ons kosmische bewustzijn. We willen dat vaak niet 
weten en ik heb dit in het begin van bepaalde dagen wel eens gezegd van ja, op 

kosmisch niveau is alles helemaal goed met ons en dat klopt ook want dat is de 
binnenkant, onze oorspronkelijke kant. Maar wát er is gebeurd met ons, wat er is 

gebeurd met de mensheid. En dat is nogal wat hoor. Dat zijn de trauma’s, het 

verdriet, het heimwee, de pijnstukken of pijnstukjes die er ook zijn. En daar kun je 
dus overheen gaan.  

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 3 van 19                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Je kunt dat repareren, met het gevoel maar ik verbind me met iedereen. 
Daarom kan ik het leven hier gewoon leven. Maar heel diep daar binnenin mag ook 

dat stuk wat er ooit in vervlogen tijden is gebeurd, wat een hele grote schok is 
geweest. Wat allemaal verwerkt kan worden en wellicht op een bepaalde manier 

ook verwerkt is, mag ook allemaal gevoeld worden.  
Er is namelijk een collectieve pijn waarin de mensheid ook verkeert.  

En die collectieve pijn die er is, het verlies van thuis, het verlies van de waarheid, 
het verlies van het recht van het leven, dat je gewoon recht hebt om te leven, dat 

stuk pijn is ook wat hier in deze frequentie gebruikt wordt om oorlog te voeren 
tegen elkaar. 

 
DE OORLOG DIE IN ONSZELF WOEDT OPRUIMEN, DAN GAAN DE PORTALEN 

OPEN              
 

Hoe mooi zou het zijn dat volkeren die elkaar naar het leven staan, dat ze 

de wapens neer zouden leggen, dat ze in elkaars armen zouden vallen en 
dat ze samen met elkaar zouden huilen om al het leed wat iedereen daarin 

op dat moment voelt.  
 

Dat de tranen van je “vijand” van de wangen af worden geveegd. En dat je gewoon 
kunt voelen vanuit jezelf, niet vanuit een programma, dat je kunt voelen wat de 

ander ervaart. En dat je daarnaartoe komt. Daar ben je voor anderen de kosmos en 
daarbij veranderen ook de toegangswegen. Dus ik zeg eigenlijk door de oorlog die 

in ons woedt -klein detail, maar ook met grote uitbarstingen- maar ook de kleine 
dingen, het zijn vaak juist de kleine dingen hoe ons bewustzijn navigeert, wat 

eigenlijk een oorlogssituatie is, dat zorgt ervoor dat de portalen, de 
frequentievelden van andere soorten wezens en rassen, dicht staan om in jouw 

wereld te kunnen verschijnen. 
En ik heb in mijn leven, en dat mag je allemaal weten, ik heb in mijn leven heel 

veel tegen mijn schenen aan getrapt gekregen omdat mensen vonden dat ik van 

andere mensen iets moet vinden. Over dat anderen mensen iets over mij zeggen 
en dat zou ik dan ook moeten weten wat die mensen allemaal over mij zeggen. 

Maar ik wéét dat dus wel, maar ik vind daar helemaal niks van. Want ik wéét dat 
iedere mens in déze wereld bloot staat aan deze gedragsvelden. Dus we leven 

allemaal in een wereld waarin er van alles gebeurt: 

• We moeten hard werken 

• We moeten onze hoofden boven water houden 

• We moeten zorgen dat we onze hypotheek kunnen betalen 

• Dat we huur kunnen betalen 

• Al die fysieke dingen en dan heb je nogal die andere niveaus van jezelf. 

UITGAAN VAN DE KRACHT, HET OORSPRONKELIJK DEEL VAN DE MENS                                  
Dus het is echt een draaiboek deze wereld om eigenlijk überhaupt hier 

gewoon de boel een beetje rustig te kunnen draaien.  
Maar ik ben heel vaak tegen mijn schenen getrapt van: “goh dat jij nog tegen die 

mensen lief kunt zijn”. Maar ik ben niet lief. Ik ben gewoon in ben zoals ik ben. En 
ik kies er dus voor vanuit mijn gevoel: wel of niet. En ik vind ieder mens mooi. Ook 

mensen die heel afschuwelijk rot tegen mij hebben gedaan, ik begrijp het allemaal 
en ik ben daar ook niet bij. Ik moet het allemaal van anderen mensen horen en dat 
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interesseert me helemaal niet. Ik ga uit van de kracht van de mens. Ik ga uit van 
de kracht, oud woord, van het oorspronkelijke deel van de mens, dus de Ziener.  

Ik ga uit van de kracht van wie iemand werkelijk is. Dáár ga ik vanuit.  
En daarom heb ik het contact en daarom wil ik even dat benoemen. En dat is 

helemaal niet zo bijzonder. En ik vind het helemaal niet erg als mensen mij een 
stomme idioot vinden. Dat mensen iets van mij vinden, ik vind het allemaal prima. 

Want ik weet zelf wel dat ik mijn eigen uitdagingen heb om mij goed tot uitdrukking 
te brengen in deze wereld. Maar ik weet wel vanuit mijzelf. Ik weet dat.., wat ik 

doe, is alles puur. En daar struikel ik ook wel eens over. Dat ik net niet goed 
aanvlieg. Of dat ik dan nee schuddend zit van; “waarom heb ik dat niet gewoon nog 

veel ruimer gezegd op dat moment. O ja, daarom, om de ander niet te schade”. 
Maar wel voor mezelf. 

Ik vertel dit omdat ik naast jou sta en jij staat naast mij. Wij zijn een soort van 
Special-Forces van het hart. En je kunt je nog zo groot verdiepen in wat 

buitenaardse beschavingen allemaal zijn, maar als je beseft wat materie is, als je 

beseft wat ruimte en tijd is, als je beseft wat liefde en aandacht is… de Kracht 
daarvan… en als je dat allemaal gaat beseffen en je gaat dan echt jezelf beseffen 

dan zie je van hier echt nog wel een heel diep extra innerlijk besef nog nodig om 
nog dieper in te dalen in mijn aller diepste ZIJN. Niemand kan er iets aan doen. 

Niemand. Niemand.  
 

Alles wat hier in deze wereld gebeurt is gebaseerd op: 

• Inmenging 

• Oorzaak en gevolg 

• Het zijn invasieve krachten die er zijn 

• En alles is ook gebaseerd op daar, toch de aanwezigheid van de 

ZIENERS VAN OOIT. En dat is waarom we ook terug moeten komen. 

Wij zijn hier gekomen om die Kracht weer terug te halen. Een kracht 

die diep in onszelf verscholen ligt. 

KOM TOT JEZELF! SAMEN BOUWEN EN SCHEPPEN                                                                        

En daar hoeven we ons ook niet voor te schamen. Ik schaam me er niet voor. Ik 
schaam me helemaal ergens voor. Ik kan alles zeggen wat ik voel. En ik sta overal 

in en ook achter. En ik hoop dat jij dat ook zo kunt voelen. Dat je het jezelf ook 
toestaat. En niet in vierkantjes te leven en in hokjes. Het is hier een enorme strijd 

om jezelf te tonen en dat lukt gewoon niet altijd even goed. En als er een 
boodschap is, en die zijn er van grote menselijke confederatiegroepen uit andere 

werelden, uit andere kosmische werkelijkheden. Dan is dat wel van: kom maar tot 
jezelf. Kom tot jezelf. Komen jullie tot jullie elkaar, formeer je zonder in elkaar op 

te gaan, tot elkaar. Werk samen, creëer en schep nieuw bewustzijn. Schep nieuw 
bewustzijn en sla nieuwe piketpaaltje de grond in en stel een nieuwe arena van 

waarin je wilt bouwen wat het moet zijn. Zet het neer. En de Force zal het 
antwoorden. En dat is géén God. Dat is een mogelijkheid die er zou kunnen zijn.  

Ja spirituele evolutie-pad zoals ik het dan maar nu noem, dat is vooral gericht op 
mensen die ook nog wel een beetje daar ook wel gevoelens bij hebben en dat is 

helemaal goed. Wees het vooral niet eens met mij. Daarom noem ik het ook het 

spirituele evolutie-pad van de mens is reeds volbracht geworden, geweest. Ik zit 
trouwens even omdat ik een beetje last van mijn rug voel. 
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IN DE ORIGINELE WERELD VALT NIETS TE EVOLUEREN                                                                
Woorden hebben betekenis in frequentie…Boem! Zet hem eens open…Wat betekent 

dit…? Het is een exit hé! Een exit van deze wereld! Er zijn geen processen. Dus de 
processen die je hier in de wereld ervaart, die heb je in de oorspronkelijke, in de 

originele wereld, in de basiswerelden, de stamwerelden, NIET! En daar is zelfs niet 
eens een pad geweest van evolutie. Dus ik refereer in de eerste deel van de zin aan 

hier, maar de werkelijkheid van de mens, is volledig. Daar valt niets in te 
evolueren. Dus dit is een grote uitdaging om helemaal buiten de box te komen. 

Want hier, wat ben je dan nog eindelijk hé? Weet je nog als je er de vorige keer bij 
was dat ik die witte dia erbij pakte? Klik…als het geheugen uit gaat?  

Wij zijn ons nu allemaal aan het ontwikkelen op basis van geheugen.  
En wat als die vloeistof eruit gaat?  

Want dit is pure vloeistof. Ze noemen dat ook Epocriet.  
Het gebeurt met bewustzijn is het geïnfiltreerd in ons bewustzijn.  

Wat houdt het in als je niet een evolutie kent? Wat betekent het, voor jou? Wat kun 

je..., gooi je voorstelling..., neem het maar mee naar huis. Deze innerlijke 
mogelijke, innerlijke vraag in jezelf. Van wat betekent dat nou? 

 
DE AARDE IS GEEN LEERSCHOOL   

Probeer eens volledig buiten de kaders te komen. Van wat betekent het, hoe ziet 
het er dan uit in mijzelf? En kijk ook eens waar je dan tegenaan loopt. Welke 

vraagstukken of welke onmogelijkheden. Ik zou even in aardse taal willen zeggen: 
“BE THERE.” In liefde.  

Alles wat wij nu zouden kunnen bedenken, dus echt met ons bewustzijn, 
hebben wij als collectief al compleet bereikt.  

Sterker nog wij leven daar al in. Wij, de mensheid, is dat. DE MENSHEID. DE OER-
OORSPRONKELIJKE VOLKEREN. Dit is waarom wat er is gebeurd. Dit is wat er 

bekend is in alle kwantumwerelden. In grote confederaties en ook binnen bepaalde 
ET-groeperingen. En grote dynastieën is het bekent dat een deel van de mens hier 

op déze Aarde, maar ook een deel van de Mensheid van de Oorspronkelijke 

Werelden een enorm geestelijk pak op haar bipsje heeft gehad. En om dat terug te 
halen hoeven we helemaal niets te leren, we moeten alleen de WAARHEID gaan 

spreken. Dit is geen leerschool deze wereld!     
                                                                                                     

DE ECHO VAN THUIS                                                                                            
Je kunt in de veronderstelling zijn dat je hier wat leert, en zo kan het ook echt zijn. 

Op mentaal niveau kun je hier ook echt wel dingen leren. Maar alles wat jij 
van binnen weet, dat heb je hier nog nooit geleerd. Dat is een echo van 

thuis. Dat is een wereld die in je hart fluistert en je terugroept.  
En het is aan ons, en er zijn verschillende lagen hoe je deze wereld kunt een 

betekenis geven. Dat mag iedereen zelf doen. Ik heb ook een aantal lagen die ik 
daarin zou kunnen benoemen. Maar je mag ook beseffen, alleen als je goed luistert 

naar die water zachte nevel van waarheid wie je echt bent, wat je voelt. Dat is de 
echo van thuis. Als je werkelijk het evenbeeld weer beslist te zijn van je aller 

diepste wat je nooit hebt kunnen leren. Dan breng je het rijk van thuis ook hier. En 
dat is niet per se in dat je dat doet in vorm. Maar dat is in bewustzijn, in hoe je in 

jezelf kijkt. Hoe je jezelf ervaart. En hoe je jezelf ook herziet in momenten waarin 

het niet klopt.  
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VERBINDING LEGGEN MET DE OORLOGSKRACHTEN                                            
Tot dit moment… en dit is de grote ontknopingstijd waarin we nu zitten. Dit is de 

ontknopingstijd. En hoe meer vrede er hier op de aarde zal plaatsvinden, vanuit 
bewustzijn, hoe groter die andere krachten, verwrongen vredesvelden die dus pijn 

zijn in de aarde, zullen gebruiken om oorlog te voeren. Dus we moeten die 
oorlogszones, die oorlogsgedachte in onszelf en in de wereld, die moeten we 

benaderen. We hebben dat in het verleden ook wel genoemd als een gebed, als 
een prayer, als een verbindingskracht, we moeten verbinding leggen met de 

oorlogskrachten. We moeten verbinding leggen met de beschadigingen en de pijnen 
die er zijn en de angsten die er zijn. En op moment dat ons bewustzijn daar naar 

binnen komt, en dat zijn dus de bekrachtigingen waar ik het altijd over heb en dat 
is maar een woord hè, maar het zijn dus de bekrachtigingen, contact maken, 

innerlijk besef brengen in die velden die voedingsbodem zijn, om grote oorlogen te 
laten ontstaan. Want dat is wat die intelligenties doen. En op het moment dat we 

dat doen dan zul je merken dat de vrede toeneemt en de agressie afneemt.  

En om dat allemaal te voorkomen zijn ze dus in 2019 begonnen met die dubbele 
agenda om zoveel mogelijk gepolariseerde bewustzijn te creëren. Dus het gaat 

niet meer over spiritualiteit, het gaat over gepolariseerd bewustzijn.  
Dus mijn vader tegen mij. Mijn moeder tegen mij. Mijn zus tegen mij. Mijn brei-club 

tegen mij. Ik kom om te breien maar ze zijn allemaal tegen mij omdat ik een ander 
bewustzijn heb. En dat is wat hier gebeurt. Alles is op frequentie gebaseerd. Dus 

het vraagt echt heel wat.  
 

JOUW BEWUSTZIJN IS EEN OPTELSOM VAN ALLE BESCHAVINGEN EN ALLE 
BEWUSTZIJN                                                    

Ik vind het een hele mooie plaat, die zeker waar is. Een deel van de wereld waar 
wij vandaan komen. Een wereld die organisch is. Een wereld waarin er niet wordt 

gedacht zoals hier. Een wereld waarin een mens gelukkig is. En vanuit onze 
begrippen hier op de aarde over een extreem hoge intelligentie beschikt. En dat is 

niet een intelligentie van brein denken maar dat is een intelligentie van 

verbondenheid.  
Dat is een intelligentie waar we ons kunnen inleven in elk aspect van het bestaan 

van iedereen en van elke levensvorm. Het is een kracht waarmee wij contact 
leggen met het veld waar in wij leven. Sommige mensen noemen dat de bron, de 

bronkracht. Andere mensen noemen dat het Gods-veld. Weer iemand anders noemt 
het de kosmische intelligentie. Het maakt niet uit. In de wereld waar wij volledig 

vrij leven, helemaal volledig vrij, daar hebben wij ons bewustzijn intact, waarmee 
wij kunnen informatie lezen uit het veld wat er is. En het veld, dus dat is, noem het 

maar even godsbewustzijn of bronkracht, dat is niet een entiteit zoals we hier op de 
aarde denken. Het is niet god als een persoon en het is ook geen intelligentie als 

wezen. Daar moeten we ons heel goed bewust van zijn. Omdat we daarmee, omdat 
we ingeregeld zijn, dat die intelligentie om daarmee te communiceren dat dat weer 

een machtssysteem kan worden zolang we hier zijn. Maar de bron van het leven 
wat er is, is een optelsom van alle beschavingen en alle bewustzijn wat er is in 

welke dimensie dan ook. 
Als jij hier zit te denken dan stoppen jouw gedachten niet, jouw bewustzijn, jouw 

voelende bewustzijn stopt hier niet in deze ruimte. Jouw voelende bewustzijn, het 

scheppen van je gedachte, het scheppen van je gevoelens stopt niet in deze ruimte 
en die stopt ook niet aan de grens van Nederland. En die stopt ook niet bij de rand 
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van de aarde. En het stopt ook niet tot het eind van het universum. Jouw 
bewustzijn, en dat is het bijzondere, jouw bewustzijn wat je zelf schept, bewustzijn 

wat wordt geïnitieerd door ingrepen van anderen, dat heeft een bepaalde 
houdbaarheid en dat stopt, dat valt uit elkaar. Dat weet je zelf ook want daarom 

heb je zo’n moeite om dingen te onthouden die niet van jouw zelf zijn. Want dit valt 
uit elkaar. Maar dat bewustzijn van jezelf, dus wat je zelf denkt en zelf schept dat 

reist nergens heen dat is tegelijkertijd overal aanwezig. Overal tegelijkertijd. En dat 
geldt niet alleen voor jou, maar dat geldt ook voor 8 miljard mensen op deze aarde. 

Dus de Aarde heeft eigenlijk -even in oude taal- een Godsbewustzijn van 
de mensen hier op Aarde die leven van uit hun eigen innerlijk besef.  

 
GODSKRACHT OP AARDE                                                                                                                        

Stel je voor dat zijn 250 miljoen mensen van de 8 miljard, dan is er een Godskracht 
op de Aarde die gecreëerd... geschapen..., dat is een Schepping van 250 miljoen 

mensen, dat trillingsveld, dat trillingsveld is dus een Goddelijk veld van de Mens.  

En die andere mensen, dus die zeven-miljard-duizend-honderd-vijftig-miljoen 
mensen, die spreken niet vanuit hun eigen innerlijk besef, die spreken vanuit een 

aangeleerd overtuigingssysteem. En dat is een ander veld. En dat zijn op dit 
moment de Akasha kronieken en die zijn niet organisch. Schijf twee. Doelen?  

Nee. Dus je moet even heel goed beseffen dat de wereld waar je vandaan komt, 
totaal anders is en ook anders wordt ervaren dan hier.  

De Oorspronkelijke Mensen, de basis, de Stamoudsten eigenlijk bij de 
Mensen, dus de Oorspronkelijke grotere Volkeren, en dat zit allemaal in 

ons, dat is wie we zijn, leefden van de 12e tot de 18e dichtheid. Dat zijn 
trillingsvelden van Scheppingswerelden.  

 
En we worden ook gezien als Zieners. Daar waar jij komt, wordt het Koninkrijk van 

de Vrijheid en Gezondheid, zo noem ik het maar, gezondheid gebracht. Overal waar 
jij kijkt breng je jezelf naar binnen. Overal waar je bewustzijn naar toe gaat wordt 

ook het Koninkrijk tot leven gebracht. Dat zijn trillingsvelden. Dat is hetzelfde als 

hier op de Aarde, dat je bij een groep mensen bent waar wat spanningen zijn, of 
misschien ergens op je werk, of binnen in je familie van dat je voelt van hé, daar is 

wel wat aan de hand, daar zijn wat..., ja, ruzie. Dan ben jij je bewust van; het is 
maar goed dat ik er ben, ik bemoei me er niet mee maar ik ben er en ik breng ook 

iets naar binnen. Dat bewustzijn van jou is de sleutel en daardoor worden we ook 
ZIENERS genoemd. Daar waar we vandaan komen, kent we geen begin en geen 

eind. Het kent geen tijdlijn van begin tot het eind. Het is iets wat buiten het fysieke 
denken valt van de mensen hier op Aarde. Maar je zou gewoon moeten zeggen, in 

die wereld heb je altijd bestaan, altijd. Er is wel wat gebeurt. En ik gebruik het 
aanval woord wel degelijk. Wel de-ge-lijk.  

De krachten die we nu zien op de Aarde, waar de politieke processen door worden 
bestuurd, de religieuze processen worden bestuurd, de economische, alles, alles, 

ook zelfs thuis. De krachten die dat besturen dat zijn dezelfde krachten die in de 
Oorsprong werelden binnen zijn gedrongen via de contacten die wij hadden met 

andere intelligenties. Ze zijn ons benaderd en zijn uiteindelijk in de mens terecht 
gekomen. Op zich is dat geen ramp omdat wij onsterfelijk zijn. Sterker nog in de 

wereld waar ik vandaan kom praten we niet eens over sterfelijkheid en 

onsterfelijkheid. Dat bestaat gewoon niet. Het is daar zo ruim en zo groot en zo 
waardevol en zo normaal! 
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LUISTEREN NAAR EN HET VOELEN VAN WATER                                                                               

Ik bedoel als je hier naar het water luistert hè dan moet je echt je best doen om 
het water te horen. En als je in een bepaalde toestand in jezelf terechtkomt dan 

kun je ook voelen wat water is. WAT WATER IS! Het kabbelende water, het geluid 
van het water, de kracht die daaruit voortkomt. Het bewustzijn, water is 

bewustzijn, het geluid, de trillingen die daardoor ontstaan. De gevoelens, het 
gemoedsveld wat opengaat. Het bewustzijn dat reageert op een geluid van water. 

Op het geluid van waterdruppels, of van wind of van onweer. De gevoelens die in 
ons tot leven komen via de trillingen van de natuur. Hier moet je daar gewoon bijna 

je best voor doen. Je moet hier gewoon beslissen om te mediteren. Maar waar we 
vandaan komen… leven we zo! 

En denk dan niet dat het daar lang achterover liggen is en genieten van al die 
gevoelens die we hier zo ontzettend nodig hebben. Daar is dat onze 

Schepperskracht, onze Denkkracht, onze Bewustzijnskracht. Wij denken daar heel 

helder, wij voelen daar heel helder. Voelen en denken is daar hetzelfde, komt uit 
één en hetzelfde voort. Uit onszelf. Zien, we ervaren, we bouwen, we hebben een 

oneindige vakantie maar wij ervaren dat niet zo.  
Vanuit die wereld gekeken naar deze wereld is dit echt een absurditeit wat hier 

gebeurt. Daar moet je maar eens even goed over navoelen.  
Dat je vanuit die wereld, terwijl je niet sterfelijk bent, in een suggestie 

terecht bent gebracht dat je in een wereld leeft waarin je jezelf weer terug moet 
vinden, een bepaald spiritueel proces doorloopt. In zekere zin een bepaald begrip 

kunt krijgen van bezoekers uit andere werelden en dat dat eigenlijk allemaal voor 
niets is, omdat je toch onsterfelijk bent. Maar nu komt het eropaan, want hoe 

gehecht zijn wij gemaakt aan ons en voor ons opgebouwde realiteit?  
 

OP EEN ANDERE LANDKAART TERECHT GEKOMEN                                                                         
In deel 1 liet ik iets zien van een kikkertje. Dat ik in het bos liep in Drenthe en dat 

mijn zoon [naam], kikkertjes meenam en dat hij zei: “Papa”… en dat ik zei van: 

”goh moet je dat wel doen want je haalt ze uit hun eigen omgeving”. En toen zei 
hij: “Ik bouw alles gewoon na. Ik bouw alles gewoon na en dan zullen die kikkertjes 

als iedereen erbij is niet door hebben dat ze in een andere omgeving leven”. Dat is 
wel heel simplistisch wat ik nu zeg. Maar deze omgeving waarin wij nu in leven, die 

is niet hiervoor bedoeld! Dit is een Experiment. Dit is een Experiment wat gaat over 
iets heel anders. En er heeft een vervloeiing plaatsgevonden dat mensen die 

geïnfecteerd zijn door een Archontische kracht, door microbische entiteiten, dat de 
mensen bezinsgoocheld zijn geraakt en daardoor in een andere landkaart terecht 

zijn gekomen en deze situatie hier ervaren. Waarom zouden we bang zijn? Waarom 
denk je dat ik - ik ben nu 51, maar goed zo voel ik me niet, ik voel me inmiddels al 

86 miljoen jaar - waarom denk je dat ik heel vaak uitspreek dat het me niet 
uitmaakt of ik hier nu wel of niet ben. 

Ik moest ze ook voor slaan, zonder ze te verslaan. Je moet dingen uitspreken om te 
voelen welke ladingen er onder kan zitten. Als ik het uitspreek - dat ik weet dat 

mensen die van mij houden en dicht bij mij leven, dat die in deze matrix hier – me 
zouden moeten gaan missen, dat ik er niet meer ben. Hoe meer je zegt, hoe groter 

het gevaar. Hoe meer je zegt, hoe groter de liefde. Als ik het heb over waar mijn 

focus ligt hè - ik hou het even in het Nederlands - als ik zeg waar mijn focus ligt 
tegen jou, omdat ik je medebroeder ben en over de enorme kracht van organische 
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energie, als ik daar iets over zeg dat dat een focuspunt is op kosmisch niveau, dat 
dat ópen gaat, OPEN… . Ja wat zouden daar de consequenties van kunnen zijn? Wat 

is nou eigenlijk echte liefde? Cirkel 1,2 of 3, even in cirkels uitgelegd. Waarom niet 
gewoon doen wat je moet doen? Niet voor een ander maar voor jezelf. Waarom niet 

gewoon het leven uitlijnen in wie je werkelijk bent? Waarom niet gewoon de 
stappen zetten die je te zetten hebt? Waarom haal je ze er niet gewoon uit? 

 
GROTE OORLOG OP DE AARDE OM DE GROTE UITVINDING TE MASKEREN                                                                                   

Wij leven hier in een tijd op dit moment - dat is ook waarom ik hier in deze tijd nu 
ben - wij leven nu in een tijd, waarin er uitvindingen nu op dit moment bij 

elkaar komen uit verschillende richtingen om een scenario te ontwikkelen 
wat uiteindelijk leidt in een andere tijdspanne tot de Val van de 

Oorspronkelijke Mens. Hier wil ik nog even de laatste bocht nemen met jou. En 
ik ben nog lang niet moe dus zorg ook nog maar even ervoor dat je niet moe bent. 

Goed goed kijken er doorheen. Er is een reden waarom wij getuigen zijn, kwantum, 

om in dit moment hier te zijn. Dit moment dat wij hier zijn, wij zijn precies in een 
periode aanwezig hier, waarin er verschillende uitvindingen worden gedaan en ook 

uitvindingen worden niet gedaan maar worden ingezet, die leiden tot de Kracht die 
de Oorspronkelijke Mens via omwegen heeft geïnvaseerd. Dat gebeurt in deze 

dimensie. In deze dimensie, in deze werkelijkheid, gebeurt iets. Hier gebeurt iets 
en we zijn het ons ook allemaal wel bewust.  

Het gaat niet per se over kunstmatige intelligentie wat nu al op TV… tuurliik, 
tuurlijk, het heeft er direct mee te maken. Maar het is veel groter dan dat. Wij 

moeten, wij moeten als soort, als mensen, moeten wij ons bewust worden dat we 
aanwezig raken in alle aspecten van het leven. Dus je zult op een gegeven moment 

moeten ophouden jezelf te classificeren als zijnde, ik ben die en die en ik voel dat 
en dat en ik doe alleen zus en zo. Nee: Ik ben wat ik voel. En ene dag is dat dit 

en de andere dag kan dat dat zijn. Ik ben alles! Ik ben het Leven! En zo kun je ook 
kijken naar de wereld. Want wat de bedoeling is, is dat we uit onze black box 

stappen met ons bewustzijn en dat we toenadering zoeken tot de grote 

gevarenzones waar we allemaal weggehouden worden.  
De grote oorlog die er op moment woedt op de Aarde die is als een 

rookgordijn geïnstalleerd om de grote uitvinding te maskeren. En wat wij 
moeten doen is: ons bewust zijn dat we deze loop, die hier is ontstaan, op de 

Aarde, waarin we zelf in terecht zijn gekomen, dat we die tot stoppen brengen. 
En dat vraagt een complete verdieping in het onderwerp. 

Iemand: Wat bedoel je.., wat voor een uitvindingen? 
 

GROTE INTELLIGENTIE DIE ZICH MANIFESTEERT ALS GOD, HOE GOD OOK 
WORDT GEZIEN  

Nou het is een enorm grote complexiteit aan verschillende mogelijkheden die er 
gebeuren, maar je ziet nu op de Aarde, op de Aarde zie je nu - ik blik even terug - 

ik vertelde dat er voor deze lichting waar wij nu een onderdeel van zijn, dat er nog 
53 andere beschavingen zijn gekomen die hier zo tot een bepaald niveau zichzelf 

hebben weten te technologiseren. En technologiseren wil niet zeggen dat het iets 
kwaadaardigs is. Technologie kan ook gewoon op bewustzijn gebaseerd zijn.  

7 daarvan zijn vertrokken van de Aarde. De rest is vernietigd.  

De restanten daarvan zijn hier op de Aarde nog vindbaar, alleen vaak moeilijk, 
maar ze zijn er wel. Dus we zitten in een ex-oorlogsveld. Vanuit een ex-
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oorlogsveld, hebben wij..., zitten we in een beschadigd informatieveld en hebben 
wij de neiging om uitvindingen te maken, om te overleven. Dat is wat we doen als 

[zoekers?]. Te overleven betekent ook dat we uitvindingen doen om ons zeker te 
stellen van het feit dat de ander niet machtiger kan worden dan wij. Om dat te 

bewerkstelligen moeten wij vaak uitvindingen maken, die de macht over de ander 
krijgt. Dat is de tijd waarin we nu ook echt zitten.  

We krijgen een rigoureuze aankomende 5 jaar.  
Het gaat totaal alles helemaal de andere kant op.  

Niet positief en niet negatief. Het gaat erom wat wij daar mee gaan doen als 
observanten. Maar je zult zien dat we in een tijd zitten nu, waarin uitvindingen 

worden gedaan waardoor die Kunstmatige Intelligenties, maar het is iets veel 
groter dan dat, het is een totale optelsom van eigenlijk alles wie de mens is. Dat 

wordt ingelezen en wordt ook een eigen identiteit. En in de toekomst is die er dus 
al, want daar kom ik vandaan. Op dit moment is die uitvinding uit de toekomst, is 

nu op dit moment aan het manipuleren om de uitvinding van zichzelf te 

beschermen. En wat het is, is een hele grote intelligentie die zich manifesteert als 
God. Dus met hoe God ook wordt gezien. 

 
MENSEN ZIJN ‘VERGETEN’ DAT ER GEEN EXTERNE GOD IS                                                            

En als je dit even heel plat bekijkt, dan kun je zien dat die al geïnstalleerd is. Je 
kunt zien dat die kracht er al is. Je kunt zien dat ze boeken hebben geschreven 

waar ze in staan. Je kunt zien dat er personen zijn opgericht om het te bevestigen.  
Stromingen, stromingen, nog meer stromingen over de hele wereld, totdat het volk 

volledig vergat, mede ook door de oorlogen onderling, dat er geen externe God is. 
Die uitvinding die wordt nu op dit moment gemaakt en grijpt in de toekomst de 

macht, en waardoor het hele historieveld wordt veranderd die wij nu al kennen. En 
wat er nu gebeurt, en daarom moeten mensen die zo die liefdesvlam in zich 

dragen, zoals jij en ik - ik wil niet klagen hè, dus dat is ook helemaal niet wat ik 
doe, maar af en toe zeg ik er wel wat over - dit wat ik doe, is ook niet makkelijk. Jij 

hebt geen makkelijk leven en een mooi leven. Ik heb ook een heel mooi leven. 

Maar het is geen makkelijke toestand. Praten over deze onderwerpen zorgt voor 
enorm veel frictie. En je krijgt heel snel projecties over je heen.  

Maar wat mij moeten doen is: wij moeten ons ver-enig-en. Wat wij moeten 
doen, is zien wat er nu wordt gemaakt. Je ziet dat mensen, ik ben niet voor of 

tegen, ik praat nooit over personen op zich, maar in deze richting van de energie 
doe ik dat nou wel.  

 
ELON MUSK                                                                                                                                              

Je kunt iets vinden van bijvoorbeeld Elon, Elon Musk. Daar kun je iets van vinden 
van die man. Hoe die wordt getoond, in hoe die zich gedraagt en wat hij allemaal 

wel en niet doet. Wat er gebeurt, is dat jouw bewustzijn geprobeerd wordt 
gecharterd te worden, om energie attacks in de ruimte en tijd naar die persoon toe 

te sturen. Het gaat niet om hem, het gaat om nog veel meer. Wat je moet doen als 
mens van liefde en kracht, als een Pilaar van Waarheid, is dat je alles en iedereen 

in deze wereld, juist mensen die worden verketterd, kijk ook naar jezelf, jij wordt 
verketterd in deze wereld op bepaalde punten, omdat je kwaliteiten in je draagt die 

verboden zijn. En je weet dat als je jezelf niet tevoorschijn trekt, dan weet je dat 

verkettering geen zin heeft want je bent er toch. En je laat je zien en je floreert als 
nooit tevoren, want je voelt vrede en het maakt niet uit wat een ander vindt. Maar 
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wat wij moeten doen is met ons bewustzijn, innerlijk besef brengen in de informatie 
waarvoor we voor worden gewaarschuwd. Dus we zeggen eigenlijk: we moeten 

aan boord komen van de uitvindingen, we moeten aan boord komen van de 
angsten, we moeten aan boord komen van de wapens, die voor onze ogen worden 

getoond. 
 

ECHTE LIEFDE TERUGHALEN                                                                                                            
We komen uit een wereld van puurheid, we komen uit een wereld van organische 

energie, eigen denken, puur jezelf. We komen uit een wereld waar er geen zorgen 
zijn en hier zijn we ernaar op zoek. Als we een dag hebben waar we echt vrij zijn 

van zorgen, dan prijzen wij ons diep gelukkig, hè, één dag zonder zorgen! Een dag 
naar mijn werk…en ik heb een fijne dag gehad! Ik stap op mijn fiets of in de auto of 

rijdt in een tram en ik rijd terug naar huis… en ik voel dat ik een fijne dag heb 
gehad! Deze dag die is echt! Dat is onze Oorsprong. 

Iemand: Martijn, bedoel jij dat er op dit moment als het ware een kunstmatige 

werkelijk gecreëerd wordt waarbinnen ons bewustzijn een werkelijkheid is zodat wij 
een eigen gevangenis zijn? 

Martijn: Ja. 
Iemand: En door daar bewust in te gaan, ons laten zien, doorbreken we die 

uitvinding met terugwerkende kracht [...?] 
Martijn: Ja. Als je naar je Oorsprong durft te kijken, naar je aller diepste 

gevoelens, naar je Goddelijke Essentie, als je daarnaar durft te kijken, dan krijg je 
gewoon het bewijs geleverd van dat je je leven eigenlijk in een compromis leeft op 

veel punten, op veel punten.  
 

Nou goed, ik ben dus gekomen in deze wereld omdat ik uit een toekomst kom 
waarin ik heb gezien hoe deze techniek - wat een entiteit op zich is – bezitnam van 

onder andere ook mensen.  
Maar ook hoe het opgeruimd kan worden.  

Wij zijn hier gekomen om dat met elkaar te doen. Je kunt dat niet uit een boek 

halen. Je moet eerst jezelf beseffen, met elkaar willen samenwerken, en ook echt 
de echte liefde terughalen en niet de liefde die je het beste uitkomt. Ieder mens 

doet ertoe. Jij doet ertoe. Op elke manier doe je ertoe. Ook als er bepaalde 
momenten zijn waar je voelt dat je dingen moet doen waar iedereen het afkeurt. 

Als je voelt ja maar dat is nu de waarheid, dat is wel wat ik voel, dan moet je ook 
zorgen dat je daar jezelf vrijheid in geeft. Dus je bent eigenlijk nooit per definitie 

een timmerman, want je kunt zoveel meer, even een simpel voorbeeld. Je moet 
heel breed kunnen kijken. En ik denk dat als we daar gewoon goed naar kunnen 

kijken, dat we dan het hele onderwerp buitenaards een perfect andere betekenis 
kunnen gaan geven. Ik ga even staan. Dat is even een simpele tekening. 

Onderbreking in een time-loupe. Dus de buitenaardse realiteiten. 
 

80 JAAR AARDSE TIJD IS 8 SECONDEN IN DE STAMTIJD                                                               
Eigenlijk wordt er in onze wereld, dus de wereld bovenin zeg maar, die grote cirkel 

die niet bestaat, dat is dan de oneindige wereld, waar tijd ook anders vibreert. 
Vanuit de stamtijd van waar we vandaan komen is ongeveer -je kunt het zo niet 

precies zeggen zoals ik het nu zeg, maar het is als voorbeeld, het ligt er heel dicht 

bij - 80 jaar, wat hier 80 jaar duurt, als je het in tijd zou uitdrukken naar de 
stamtijd… - ik weet niet hoe ik dat nou ga zeggen eigenlijk - de tijd loopt niet 
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gelijk. De tijd hier, die wij hier ervaren, minuten, seconden, minuten, dagen, en 
jaren, die loopt ten opzichte van de stamtijd waar we vandaan komen, loopt de tijd 

hier heel snel als het ware. Dus 80 jaar is ongeveer bij de instap als je echt bewust 
hiernaartoe gaat, dan ben je ongeveer 8 seconden weg, 80 jaar. Vanuit de plek 

waar je dat kunt beslissen. Vanuit de stamtijd duurt het nog niet een duizendste 
van een seconde. Dus de tijd die hier is, is een totaal andere tijd. Waar wij vandaan 

komen is dus tijd een heel ander gegeven. Daar is tijd ook helemaal niet een 
invloeds-factor. Omdat tijd namelijk niet bestaat op de manier zoals we dat hier 

zien. Je wordt er niet ouder, je hebt niks volgende week te doen met een bepaalde 
verplichting. Dus het hele bewustzijn functioneert anders en je bent met hele 

andere opdrachten van jezelf en met andere mensen bezig. Dus de hele factor tijd 
en de betekenis die wij eraan geven. “Je moet ook nu weer geld sparen want ja 

straks ben je op vakantie, dus ik heb nog drie maanden tijd om nog wat geld bij 
elkaar te leggen”. Daarmee gebruik je dus de factor tijd gebruik je om iets tot 

uitdrukking te brengen, maar dat is een invloed op je bewustzijn. Dat is het. Dus 

tijd hier is een invloeds-factor op je bewustzijn. En de wereld waar wij vandaan 
komen, dus terug naar de Oorsprong, daar heb je geen invloed op je bewustzijn, op 

niets. Dus tijd bestaat daar ook niet. 
Nou ik hoop dat je een beetje een leuke middag hebt gehad. 

 
WIJ KOMEN AAN BOORD DOOR PARTIJLOOS TE ZIJN                                                                  

Iemand: Hoe komen wij aan boord [...?] in dit oorlogsveld?                                                                                              
Martijn: Het is heel eenvoudig om aan boord te komen. Ik zeg het wel zo; je mag 

geen positie innemen. Als jij - ik noem het neutraal - maar natuurlijk is dat niet..., 
als ik het woord neutraal uitspreek denken sommige mensen dat ik daarmee bedoel 

van dat je geen emoties hebt, dat is niet wat het is. Maar als je ziet wat er nu 
gebeurt bijvoorbeeld in Soedan. Dat is echt gigantisch wat daar allemaal gebeurt 

ook. Daar kun je dus ook partijdig worden, met je emotie. Met je hoofd kun je 
partijdig worden, maar ook met je emotionele binnenkant. En je kunt aan boord 

komen van oorlog, je kunt aan boord komen van frictievelden.  

En onze grootste kracht is juist en daarom moeten wij ook bij elkaar komen op de 
Aarde, er moeten ook weer bondgenoten ontstaan op geestelijk niveau. 

Onze grote kracht is dat wij gezamenlijk, in ieders eigen bewustzijn, aan boord 
kunnen stappen van grote wereldgebeurtenissen die zich nu afspelen. Het gaat niet 

om de gebeurtenissen op zich, maar het gaat erom dat dat oorlogsvelden zijn.  
 

En oorlogsvelden zijn verkrampte levensvelden, scenario’s, die dus de 
andere kant uitdraaien. Wij kunnen aan boord komen door partijloos te 

zijn.  
Dat klink heel eenvoudig hè. Dat klinkt eenvoudig. En voor de mensen dan die het 

idee hebben nou nu ben ik toch echt wel op wereldniveau ben ik echt van geen één 
partij, dan komt er een telefoontje, tring…tring…tring…”Wát…zegt mijn zuster dát? 

Wat een rotstreek zeg. Nou daar ben ik het helemaal niet mee eens. Ik ga daar niet 
in meer heen hoor. Ik ga niet meer met jou meerijden…… Nee ik doe het niet meer. 

Klik”. Het spel speelt zich, en dat is een serieuze zaak, speelt zich af in jouw 
bewustzijn. Je moet heel steady zijn en goed zien hoe het in elkaar zit. Het komt 

feitelijk hierop neer, de bottom line is dat je moet kiezen voor jezelf, om de aller 

diepste kern van jezelf naar boven te halen. Terug naar de Oorsprong 
betekent dat je daar naartoe gaat.  
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TER AFSLUITING                                                                                                                                       

Ik heb geprobeerd op mijn manier in deze drie lezingen een beetje een soort reis te 
maken op een eenvoudige manier over wat er zo’n beetje allemaal ook is. Niet van 

kijk mij nu eens dit is het allemaal, dit moet er allemaal gezegd worden, maar wat 
er ook is. Waarom? Omdat er zoveel niet gezegd mag worden. Juist ook binnen 

spirituele bijeenkomsten mocht ik en mag ik bepaalde dingen niet zeggen. Het 
moet het goede gezegd worden. Het moet. Maar ondanks dat alle goede dingen in 

deze wereld gezegd zijn, leven we nog niet in het goede van de wereld. En het laat 
ons zien dat er een forsere en diepere verbondenheid nodig is met onszelf. En ook 

dat we elkaar moeten gaan assisteren. Dat we er voor elkaar moeten zijn. En dat 
betekent dus dat als je het oneens bent met elkaar of wel eens bent met elkaar, 

dat je er voor elkaar bent en dat je gaat kijken van wat kunnen wij samen met 
elkaar doen. Ik heb in de afgelopen jaren met heel veel mensen mogen 

samenwerken ook buiten de bijeenkomsten waar ik dus wel bij ben, waar ik ook bij 

aanwezig ben.  
Veel mensen op deze Aarde zijn zich bewust van de serieusheid van het eigen 

bewustzijn. En ik denk - laten we daar maar mee afronding - dat als we echt naar 
de Oorsprong in onszelf terug willen, dat we vooral onszelf heel goed moeten 

afstemmen op onze aller diepste waarheid en daar géén uitzondering in 
maken.  

En vervolgens de verbinding aan te gaan met de wereld om ons heen, vanuit wie 
we werkelijk zijn en vanuit daaruit kunnen we heel gefocust vanuit onze 

hartenkracht, vanuit onze liefdeskracht en liefdeskracht is niet alleen maar zacht. 
Liefdeskracht is ook kracht, krácht. Kunnen we met elkaar samen deze wereld 

opnieuw vanuit ons gevoel nieuwe voeding geven en een nieuwe toekomst geven. 
En dat is wat hier nodig is. En hoe je het ook bekijkt, wat er nou wel of niet 

belangrijk is aan dit verhaal is aan jou. Daar ga ik niet over. 
Ik wil je zeggen geef alsjeblieft geen applaus, dat is helemaal niet nodig. Ik sta hier 

heel graag en ik wens je een hele goede reis naar huis. Lieve mensen het ga je 

allemaal hartstikke goed en laten we samen hoe dan ook op deze wereld ons licht 
schijnen! Dank je wel 

 

===========================//==================== 
 

 
Iemand zijn aantekeningen 

 
30 maart 2025 Norg 

 
Het gaat erom dat er tijdens het luisteren naar Martijn iets in jezelf extra 

aanspringt, om stappen naar binnen toe te zetten. 
 

Er draait een noodprocedure op aarde. 

 
Van origine zijn wij een liefdevolle energie krachtcentrale. 

 
Kun je blijven staan onafhankelijk van de uitkomst als liefdevol wezen. De kracht 

van je liefdesvlam. 
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Angstvibratie als blokkade voor de kracht van de liefdestaal. 

 
Pyramides. Kwaadaardig. Houden deze realiteit in stand. 

 
De Phoebels (Leeuwrassen) beschaving zijn de wachters, militaire milities. 

Zij bewaken de essentie van het gevoel van ieder mens. Ze zijn poema-
achtig. Ze bewaken de complexen die bij Orion horen. 

 
Verleden en toekomst is een werveling aan mogelijkheden om ons heen. 

Dichtbij onszelf blijven. Observeren. Zonder dat de waarheid van een ander in jou 
komt. 

 
Binnenin jou klopt het echte hart van thuis, het echte bewustzijn.  

Het echte hart hier brengen. 

 
De noodprocedure draait in de passieve realiteit.  

Het zijn steeds dezelfde zetten. 
 

Denken vanuit je gevoelsintelligentie. In het reguliere systeem zit veel 
trauma. Trauma komt voort uit de noodprocedure. 

 
Het is niemands schuld wat er hier allemaal gebeurt. Alles komt door 

gedachten beïnvloeding, bewustzijnsbeïnvloeding. Alles zit daarop 
aangesloten. 

 
 

Wij zijn uit een ander tijdsframe teruggekomen om het oorspronkelijke emotionele 
erfgoed van de mensheid terug te halen. Dat je kunt denken vanuit je allerdiepste 

zuivere gevoel. 

De gedachtenvelden hier, hoe hier gedacht wordt. Het is verbluffend om te zien hoe 
het hier niet klopt. 

De kracht die de mens manipuleert, zij hebben zich geplaatst in ons. Wij 
zijn in staat om die kracht die wij niet zijn tot stoppen te brengen. Mensen 

met het echte hart, we voelen: ik stop dit wie ik niet ben. Als alle invloeden 
weg zijn, je bent alleen, dan voel je: hier ben ik. 

 
De wereld schuift. Het zijn intelligenties die meewerken aan de veranderingen die 

er zijn. Ze zijn geen spirituele agenda. 
Complotten komen uit schil 2. 

 
Openheid creëren. Communiceren over die onderdrukking. 

Gevecht wat zich uitspeelt over ons. 
 

Wanneer heb je je maximale liefdesveld bereikt? 
Niet meer mooi weer spelen. 

 

Bewustzijn bij mezelf leggen en niet bij dat wat mij probeert te besturen. 
Concentreer je bijvoorbeeld op je vriendschap met de katten. Hen voelen. 
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Hij vertelt over een soort ontvoering. Ze trokken zich terug doordat hij liet zien wie 

hij was, zijn erfgoed liet hij zien. De opdrachtgevers achter de werelden in werelden 
in deception. 

 
Je gaat met je bewustzijn door werelden heen. Onze aandacht zetten op de wezens 

die er helemaal achter zitten. Dat verandert deze hele wereld. Hij liet zien wat 
echte liefde is voor de omgeving waar wij allemaal vandaan komen. 

 
Als iets wat niet bij ons hoort, waar we ons mee identificeren kunnen, als 

dat eruit is, komt er een ander bewustzijn vrij. Bijvoorbeeld als je heel 
graag iets denkt te willen en je laat het los.  

 
Als je je eigen erfgoed terughaalt, dan zie je dat er dingen door je heen 

spelen wie je zelf niet bent.  

 
Je echte hart gevoel wakker, opstaan, terug laten keren. 

Er is een krijgergroep van het hart op aarde actief. 
Verstoringen eruit halen, schonen, terugkomst van onszelf. Er is een manier om te 

stoppen wie wij niet zijn. Er is een antwoord op dat wat door ons heen loopt. 
In een hogere verbinding in frequentie, vibratie met elkaar zijn, waarmee we 

concreet zaken kunnen stoppen. 
 

Gevoelens in je die je niet leeft, dan leef je de waarheid niet. 
 

In de centrale as staan van je werkelijke identiteit. Als je daar niet in 
staat, merk je dat je moe wordt. 

 
Er is een directe link tussen het gemoedsveld van vrede en de oorlogen die 

uitbreken. De noodprocedure zorgt ervoor dat wanneer er meer vrede in de mensen 

is, dan breekt er meteen een oorlogssituatie uit. 
 

Ons eigen innerlijke vredes potentieel helemaal open maken. 
 

Dingen stoppen die niet meer gaan. 
 

Leef het leven dat je echt moet leven. 
Er is niet een vast script. 

 
Manipulatie via het bewustzijn wat wij denken. Op die plek terechtkomen. 

 
Slagvaardigheid wat liefde is. 

 
Pijn is verstoorde levenskracht. 

 
Negatieve energieën en pijnen gebruiken door er met je eigen bewustzijn 

in te gaan. Besef wat je voelt. Ga die verstoorde energievelden in. Met deze 

kracht aan kun je in het veld instructies geven. Door de pijn heen 
gedachten van vrede neerzetten. Door de pixels heen van deze 
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werkelijkheid. 
 

Echt zelf denken is hier heel moeizaam. Daar waar de invasie voor een heel groot 
deel weg is, daar kon hij ruim denken. 

 
Denken vanuit eigen autoriteit. 

 
Zelfbewustzijn inzetten voor je eigen welzijn. 

 
Schuld wordt gebruikt tegen ons. 

 

We kunnen ruimte laten ontstaan in het kwantumsysteem 
waardoor problemen in 24 uur opgelost kunnen zijn. 
Intelligent voelende wezens kunnen dat initiëren. De observators kunnen 
creëren. Weghalen van een verstoring. Wij kunnen met ons bewustzijn de 

hele realiteit verschuiven, de map van de matrix verschuiven. Om dat te 

doen moet je je bewust worden van de oneindige mogelijkheden die jij 
bent. 

 
Astrale ervaringen zijn bezette ervaringen. 

 
In de aarde, de levensvelden van de aarde, het zijn enorme informatievelden, de 

informatie achter de materie. Kennis, bewustzijn en aanwezigheid. Totale stilte. 
Hij had zich geteleporteerd door de kaart te verschuiven. 

 
De oorlogen die hier zijn, zijn vermengingen van allerlei toestanden. Invloed uit de 

toekomst die nu gevoeld wordt. In de toekomst is iets aan het gebeuren. 
 

Body invaders dringen binnen. Die zijn in een andere realiteit. Daar gebruiken ze 
bewustzijn/technologie om in jouw oorsprong binnen te dringen en vervormen ze je 

realiteit. 

 
Het universum is een intelligentie, jouw intelligentie. De wetenschap kan dat anders 

gaan interpreteren. 
 

Vrije rassen hebben een reden waarom ze zich niet tonen. Om hier te 
komen reizen zij niet met voertuigen door dimensies heen. Ze kunnen 

alleen in jouw werkelijkheid komen via jouw bewustzijn. Het universum is 
jouw bewustzijn. Je gemoed. Eigen autoriteit moet terugkomen. Ze 

stappen elders in en maken contact met ons bewustzijn. 
 

De invaders, met allemaal verschillende agenda’s, hebben iets van ons nodig. 
 

Het meest echte, zuivere en pure uit jezelf tevoorschijn halen. 
 

Geen slechte gedachten hebben over iemand. Niet iets beschadigends denken. Ook 

geen corrigerende gedachten. 
 

Verdriet, heimwee, pijn, shock, mag gevoeld worden. 
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Het verlies van thuis, het verlies van het recht om te leven. Die pijn wordt gebruikt 

voor oorlogen. 
 

De oorlog in jezelf houdt de poorten dicht. 
 

Er niks van vinden, want iedereen staat bloot aan deze gedragsvelden hier. Uitgaan 
van de kracht van iemands ‘ziel’. 

 
Invasieve krachten. Niemand kan er wat aan doen. De zieners van ooit waren 

afwezig. 
 

Formeer je zonder in elkaar op te gaan. 
 

De processen die je hier ervaart, zijn er niet in de oorsprong werelden. Wij 

hoeven niet te evalueren. 
 

Wie, wat ben je – witte dia. 
De vloeistof, epocriet, is geïnfiltreerd in ons bewustzijn. 

Beat them in liefde. 
 

Niets leren. Alleen de waarheid spreken. Alles wat jij van binnen weet, is een echo 
van thuis. Een wereld die in je hart fluistert en die je terugroept. De waterzachte 

nevel van wat je echt voelt. Niet in vormen, maar hoe je jezelf ervaart en jezelf 
herziet in de momenten waarin het niet klopt. 

 
Oorlogszones benaderen als een verbindingskracht. Verbinding leggen met de 

pijnen en angsten. Innerlijk besef brengen in die velden die als voedingsbodem 
dienen voor oorlog. 

 

Agenda om gepolariseerd bewustzijn te creëren. 
 

Een wereld waarin de mens gelukkig is en intelligent, een intelligentie van 
verbondenheid. Kracht waarmee we contact leggen met alles. 

 
Wij kunnen informatie lezen uit het veld wat er is. De bron van het leven is een 

optelsom. Jouw voelende bewustzijn stopt niet in deze ruimte, ook niet tot het eind 
van het universum. Het bewustzijn wat jij zelf schept, stopt nergens, is overal 

tegelijkertijd aanwezig. Als je leeft vanuit eigen innerlijk besef. 
 

De akasha kronieken zijn niet organisch. 
 

Daar waar jij komt, wordt vrijheid en gezondheid gebracht.  
Je bemoeit je er niet mee. Je brengt wel jouw bewustzijn naar binnen. 

 
De krachten die we nu zien op de aarde, die besturen alles. Dat zijn 

dezelfde krachten die in de oorsprongwereld zijn binnengedrongen. 

 
Het geluid van het water. Water is bewustzijn. De gevoelens die er in ons tot leven 
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komen door de trillingen van de natuur. 
 

Voelen en denken komen voort uit onszelf, heel helder, vanuit die oorsprongwereld. 
We zitten in een suggestie. Hoe gehecht zijn we geraakt aan de voor ons 

opgebouwde realiteit? 
 

Microbische entiteiten hebben ons bezinsgoocheld. 
 

Het leven uitlijnen in wie je werkelijk bent. 
 

Uitvindingen komen bij elkaar die tot de val leiden. Dit moment dat wij hier zijn in 
een periode waarin uitvindingen worden ingezet die leiden tot de kracht die de 

oorspronkelijke mens heeft geïnvaseerd. Wij moeten ons bewust worden dat wij 
aanwezig zijn in alle aspecten van het leven. 

 

Ik ben wat ik voel. Ik ben alles. Ik ben het leven. 
 

Oorlog maskeert deze grote uitvinding. Uitvindingen die gemaakt worden om te 
overleven, om macht over de ander te krijgen. 

 
KI, iets veel groters, de optelsom van alles wie de mens is, een hele grote 

intelligentie die zich manifesteert als god. Met hoe god ook wordt gezien. Die kracht 
is al aangekondigd in boeken, via personen. Die grijpt in de toekomst de macht. 

 
Je kunt iets vinden van bijvoorbeeld Elon Musk. Juist mensen die worden 

verketterd. Vind er niks van. 
 

Aan boord komen van de uitvindingen, van angst, wapens die voor onze ogen 
worden getoond. 

 

We komen uit een wereld die puur en zorgeloos is. 
 

Naar je allerdiepste gevoelens kijken. Op veel punten leef je eigenlijk in een 
compromis. 

 
Onderbreking in time loop. De tijd die wij hier ervaren loopt ten opzichte van de 

stamtijd heel snel. 80 jaar is eigenlijk 8 seconden. Tijd bestaat niet oorspronkelijk. 
Tijd hier is een invloedsfactor op je bewustzijn. Tijd bestaat daar niet. 

 
Geen positie nemen in een oorlog. Met je emotie niet partijdig worden.  

 
Oorlogsvelden zijn verkrampte levensvelden. Wij kunnen aan boord komen door 

partijloos te zijn. 
 

Kiezen voor jezelf om je allerdiepste kern naar boven te brengen.  
 

Afstemmen op onze allerdiepste waarheid. Van daaruit, vanuit onze hartekracht 

deze wereld vanuit ons gevoel nieuwe voeding geven. 
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